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ORDINÆR GENERALFORSAMLING SØNDAG DEN 19. JUNI 2011 
BERETNING OM FORENINGENS VIRKSOMHED. 
 
 
 Velkommen til jer alle, kendte samt nye ansigter.  

For mange er jeg  jo et nyt ansigt, og har ikke været med på denne side af bordet tidligere ☺. 

 
På generalforsamlingen sidste år 20. juni 2010, blev jeg og Vibeke Sørensen valgt ind i bestyrelsen.            

Karin Iversen trådte af som formand. 

 

 Bestyrelsen holdt konstituerende møde d.4 juli 2010, hvor jeg blev bedt om  at være formand. Det var ikke 
med det formål jeg stillede op, da jeg ikke har erfaring i bestyrelsesarbejde, men  med hjælp fra resten  af 
bestyrelsen er det gået godt☺. 

Oskar Otto er næstformand, og har kontakten til Entreprenører ang. vej vedligeholdelse m.v.  

Jens B. Hansen fratrådte som sekretær, da han fik solgt sit sommerhus i foråret. 

Per Hygum har derfor overtaget hvervet som sekretær. 

Lise Beier fortsatte som kasserer. 

 

Siden generalforsamlingen i 2010 har bestyrelsen været samlet til 3 bestyrelsesmøder. Udover disse 

Møder, har bestyrelsen haft jævnlig og tæt kontakt til hinanden via mail og telefon. 

 

1. Vedr. Kisserup vandværk:   Per og Otto var til møde d.29 april 2011. Der har været noget vandspild 
her og i Kisserup, som dog blev opdaget udbedret af en VVS mand. 
 

2. Der er blevet deltaget i Dialog møde på Udby skole, Vedr. nedlæggelse af Udby skole og stor 
nedskæring af buskørslen på Tuse Næs. Udby skole blev bevaret, men bus driften bliver reduceret i 
2012. Der er blevet skrevet protest breve, men spares skal der, også i Holbæk Kommune. 

 



3. Vedr.  veje og stier, fortsætter vi med at lægge asfaltsmuld på Løserup Strandvej i år.  
Vi har fået mange tilkendegivelser af vore veje med asfaltsmuld. Meget få huller, det støver meget 
lidt, intet pløre og smattede veje og at det er gode veje at køre og gå på☺.  Bænken på højen er 
repareret samt Stolpen ved trappen til stranden ved Løserup Strandvej nr.25 er udskiftet. 
 

4. Strandrensningen er ikke blevet til noget i år ….vi må derfor se hvordan det skal gribes an fremover 
…er der nogle medlemmer der har nogle gode ideer om hvordan det kan gøres og evt.: med lidt 
festlige indslag er vi åbne for det. MEN, MEN … Bynker og affald må gerne tages med bort fra 
stranden og P‐ Plads og hjem til skraldespanden (også selv om det ikke er ens eget), så vi alle kan 
nyde et pænt og rent område☺. 
 

5. Vi har i forbindelse med udsendelse af mødeindkaldelsen, har haft problemer med manglende og forkerte 
adresser.  Vi vil derfor gerne opfordre vores medlemmer til, at MEDDELE bestyrelsen når I har skiftet vinter 
bopæl eller har solgt eller købt sommerhus, da vi ikke automatisk får det fra kommunen eller 
ejendomsmægleren. 
 

6. Vi beder jer ALLE om, at hjælpe med, at vores STIER, RABATTER, STORE TRÆER, HÆKKE og TRÆER 
med grene der HÆNGER ud over stier og veje …… bliver KLIPPET og holdt  pæne af grundejeren  
selv. Hvis ikke , så få en snak med hinanden, det kunne måske hjælpe☺.  Dette for at vores område 
bliver ved med, at være et rart og smukt område,  at færdes i  på alle tider af året. 
 

7. Vores hjemmeside er fortsat  www.loeserup‐strand.dk .    Claus Børresen er vores gode 
Webmaster.  Tak Claus. 

 

Jeg har gået rundt i området med Indkaldesen til Generalforsamlingen☺. Godt nok nåede jeg ikke ud til jer 
alle, så resten blev sendt hjem til jer, som jeg ikke mødte. Det var hyggeligt, at møde jer og få en snak om 
løst og fast☺   

 

Sommerhilsener 

Formanden  

Hanne Dorte Palne. 


